



تعميم

GACA Circular

To: All airlines operating in the airports of the Kingdom of Saudi Arabia, including Private Aviation.

إلى: جميع شركات الطيران العاملة بمطارات المملكة العربية السعودية بما يشمل الطيران الخاص.

Subject:

The importance of compliance with health procedures and requirements to the passengers coming from (Afghanistan, and Pakistan) to the Kingdom for the purpose of Umrah.

الموضوع:
ضرورة الالتزام بتطبيق الإجراءات والاشتراطات الصحية على المسافرين القادمين من (أفغانستان، وباكستان) إلى المملكة لغرض العمرة.

Reference:

- Article No. (23) of the Civil Aviation Law.

المرجع:
١. المادة رقم (٢٣) من نظام الطيران المدني.

Background:

The Ministry of Health in the Kingdom of Saudi Arabia has issued health requirements and guidelines for Pilgrim passengers coming to the Kingdom via the following link:

https://www.moh.gov.sa/HealthAwareness/Pilgrims_Health/Pages/default.aspx.

نبذة:
أصدرت وزارة الصحة بالمملكة العربية السعودية الاشتراطات والإرشادات الصحية للمسافرين المعتمدين القادمين الى المملكة وذلك عبر الرابط التالي:
https://www.moh.gov.sa/HealthAwareness/Pilgrims_Health/Pages/default.aspx

Instructions:

- All airlines coming from (Afghanistan, and Pakistan) to the Kingdom transferring Pilgrim passengers must comply with the following instructions:
 - Passengers arriving to the Kingdom must be notified of the Ministry of Health's instructions, which require applying preventive health measures upon arrival, including giving an oral vaccine.
 - Direct all Passengers arriving for the purpose of Umrah to the designated path for health procedures and follow the instructions of the airport staff and the specialized medical team. Not following these instructions and not taking the vaccine will delay their entry procedures to the Kingdom.
- Failure to comply with circulars issued by GACA is an explicit violation of the Government's orders. Violators shall be held responsible and legal procedures shall be initiated against them.

التعليمات:
١. يجب على جميع شركات الطيران التي تقوم بنقل المسافرين المعتمدين من (أفغانستان، وباكستان) إلى المملكة إتباع التعليمات التالية:

- إبلاغ المسافرين قبل الوصول إلى المملكة بأن تعليمات وزارة الصحة تقتضي تطبيق إجراءات صحية وقائية في المطار من قبل الفريق الطبي المختص تتضمن إعطاء لقاح عن طريق الفم.
- توجيه المسافرين القادمين لغرض العمرة على إتباع المسار المخصص للإجراءات الصحية، وإتباع تعليمات موظفي المطار والفريق الطبي المختص، حيث إن عدم إتباع تلك التعليمات وعدم أخذ اللقاح يؤدي إلى تعطيل إجراءات دخولهم الى المملكة.

٢. إن عدم الالتزام بالتعاميم التي تصدرها الهيئة يعد مخالفة صريحة للأوامر الحكومية وسيتم اتخاذ الاجراءات النظامية بحق المخالف وتحمله المسؤولية المترتبة على ذلك.

Attachment(s): Nil

المرفقات: لا يوجد

نائب الرئيس التنفيذي للنقل الجوي والتعاون الدولي

Executive Vice President for Air Transport and International Cooperation

خالد